

KELUARAN KE-11

e-BULETIN

JSKM

EDISI APRIL 2024

USAH GUSAR MENJADI PEMIMPIN

*"Setiap dari kita ada ciri-ciri
kepimpinan sama ada ianya
terserlah atau tersembunyi."*

TS. JAMAL OTHMAN

FALSAFAH
HUKUM
JINAYAH
ISLAM

TIPS MEMBANTU
ANAK MENGHAFAZ
AL-QURAN DARI
KECIL

KISAH DUKA BAYI
DI PALESTIN

FASA DI HUJUNG
NYAWA



e-ISSN-2637-0077



perkongasian

Kisah Duka Bayi di Palestin

FADZILAWANI ASTIFAR ALIAS
NURHAFIZAH AHMAD



Doktor meletakkan mayat Fatimah di atas jenazah ibunya, Arij yang terbunuh bersama dua anak perempuannya di hospital Najjar. Bayi kecil dinamakan Fatimah yang membawa maksud 'bersinar' dalam bahasa Arab itu gagal diselamatkan selepas ibunya yang sarat mengandung dan dua kakaknya terbunuh dalam serangan udara tentera Zionis di bandar Rafah.

Seorang bayi yang baru dilahirkan kurang dua hari tidak sempat membesar di dunia apabila terbunuh akibat kekejaman tentera Israel di Semenanjung Gaza, Palestin. Bayi yang cedera itu berkemungkinan dapat diselamatkan jika Israel membenarkan mereka ke sempadan Rafah untuk mendapatkan rawatan selepas kesemua hospital di wilayah itu tidak lagi dapat beroperasi.



Seorang bayi pramatang diletakkan di dalam inkubator di hospital al-Shifa di Gaza. Kakitangan perubatan di Hospital Naser berjaya menyelamatkan nyawa seorang bayi dengan melakukan pembedahan kecemasan selepas ibunya terbunuh akibat serangan udara tentera Israel di bandar Khan Yunis.



Barisan penyelamat bersama seorang bayi yang diselamatkan dari runtuhannya di utara Gaza. Keajaiban berlaku apabila seorang bayi berusia 37 hari ditemui selamat selepas terperangkap selama beberapa jam di bawah runtuhannya rumah yang dibom oleh serangan Israel. Momen itu menjadi lebih mengharukan ketika mereka bergilir-gilir mencium bayi yang masih dalam keadaan baik, dibedung dengan matanya dilihat terkebil-kebil.

Bayi baru lahir dikeluarkan dari inkubator di Hospital al-Shifa selepas bekalan elektrik terputus. Lima bayi pramatang meninggal dunia akibat kekurangan bekalan bahan api.



Belum pun sempat kenyang, bayi yang sedang disusukan ibunya di Gaza, Palestin terkorban apabila tentera rejim Israel membedil rumah mereka. Bayi lelaki yang dilahirkan kurang dua bulan itu antara korban terawal kekejaman Israel yang menyasarkan rumah mereka. Ibu yang masih berpantang itu dilihat mendakap erat dan mencium jasad anak kecil yang lengkap berkafan itu berulang kali sambil merintih pilu ketika memberikan penghormatan terakhir. Datuk bayi itu menyatakan ketika kejadian cucu lelakinya sedang menyusu badan, namun dilihat tidak lagi bermaya sejeurus selepas rumah mereka dibedil.



Seorang ibu warga Palestin terpaksa memberikan bayinya menghisap kurma gara-gara kesukaran mendapatkan bekalan susu selepas serangan berterusan oleh Zionis Israel.

Seorang wanita warga emas Palestin terpaksa memberi minum air kepada cucu lelakinya yang masih bayi bagi menahan kelaparan ekoran ketiadaan bekalan susu susulan situasi konflik pada masa ini. Dia juga tidak mempunyai lampin pakai buang untuk cucunya yang juga anak yatim berikutan bapa bayi itu telah meninggal dunia.



(Kredit foto: kosmo.com.my/google.com/mykmu.net)